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Split, 27.6.2023. 

UR.BROJ. 71/23. 

 

 

Z  a  p  i  s  n  i  k 
sa 13. sjednice Izvršnog odbora Športskog saveza osoba s invaliditetom grada Splita, 

održane 26. 6. (ponedjeljak) 2023. godine u prostorijama Saveza, Odeska 6. 

 

 

Prisutni: 

               M. Bakić, T. Bagat, M. Grčić, R. Zidar, 

Odsutni: 

               M. Jukić, D. Maretić,   

Ostali prisutni: 

                       H. Kujundžić. 

 

 

                                          D n e v n i    r e d: 

1. Verifikacija zapisnika sa 12. sjednice I.O. Saveza, 

2. Izvještaj o Realizaciji financijskih sredstava iz Plana JP Saveza za 2023. godinu, 

3. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Saveza, 

4. Donošenje prijedloga odluke o prijemu nove članice, 

5. Odrađene aktivnosti članica Saveza, 

6. Informacija o održavanju Skupštine Saveza, 

7. Razno. 

 

 

ad 1. 

 Zapisnik sa 12. sjednice Izvršnog odbora jednoglasno je usvojen. 

 

ad 2. 

 Predsjednik je podsjetio prisutne kako je ovo bio jedan od zaključaka sa prošle sjednice 

Izvršnog odbora, sa naglaskom na kvartalno izvješće o realizaciji sredstava prihoda i rashoda.  

Tablica „Realizacije sredstava prihoda i rashoda Saveza“ odnosi se za prvi kvartal 2023. godine, 

a intencija je da se kvartalna izvješća prezentiraju članovima IO Saveza za svaki naredni 

kvartal.  

Uz navedenu tablicu „Realizacije sredstava“, članovi IO Saveza dobili su u materijalima 

za sjednicu i specifikaciju iznosa mjesečnih prihoda i rashoda Saveza, po stavkama, iz 

usvojenog Plana JP Saveza za 2023.godinu. 
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 Predsjednik je detaljnije upoznao članove IO sa stavkama prihoda i rashoda u tablici 

„Realizacije sredstava“, naglašavajući činjenicu kako se sredstva dostavljaju u mjesečnim 

obročnim ratama, u prvom redu od strane Splitskog saveza športova, odnosno bolje kazano od 

sredstava Grada. Navedena sredstva se i realiziraju u odobrenim iznosima po odobrenom Planu 

JP Saveza, što nikako nije slučaj i sa sredstvima koje dobivamo od strane SD Županije.  

U tablici „prihoda“, na planiranoj stavci sredstava od Županije, ove godine je značajno 

smanjena ta stavka, u odnosu na dosadašnje planirane prihode od strane Županije. Navedene 

planske stavke prihoda godinama su se ponavljale, da bi realizirana stavka bila u značajno 

smanjenim iznosima. Ove godine očekujemo uspješno participiranje na Natječaju MINTS-a za 

„Lokalni sport“, čime bi djelomično ostvarili planirane stavke prihoda Saveza. 

U tablici „rashoda“, vidljivo je da se gotovo 85% mjesečnih sredstava odvaja za stručni 

rad Saveza (stručni djelatnik i treneri Saveza), stručno-administrativna stavka za rad kluba, te 

stipendije sportaša Saveza. 

Iz svega vidljivog javlja se realna potreba, da sve naše članice pokušaju kod pisanja i 

prijavljivanja na razne natječaje, za primarno prijavljuju financiranje troškova nastupa na 

državnim natjecanjima, uvjetovanim troškovima transporta i smještaja svih sudionika članice 

koja nastupa na državnim natjecanjima.  

  R. Zidar, član IO, upitao za koje stavke proračuna je realno očekivati da će se u 

potpunosti ostvare. Predsjednik je odgovorio da će se stavke grada Splita i HPO-a sigurno 

realizirati, dok za ostale stavke nema nikavih garancija.  

Za kraj, predsjednik je ustvrdio kako će učiniti sve, da se u narednim godinama sredstva 

za najuspješnije sportaše Saveza, osiguraju putem sponzorstva ili donacije. Naravno, svim 

članovima IO Saveza ostavlja se mogućnost da i sami pokušaju osigurati navedena sredstva. 

 

ad 3. 

 Sukladno odredbama novog Zakona o sportu, koji je stupio na snagu 1. 1. 2023. godine, 

svi sportski subjekti, tako i naš Savez, su obvezni provesti postupak usklađivanja svojih općih 

akata. Tom uredbom, HPO kao krovna organizacija ima obvezu kontrole i provedbe 

usklađivanja Statuta svojih članica. Jedna od osnovnih izmjena svakako je činjenica da sve 

članice HPO-a trebaju imati prefiks „parasportski“. 

U razgovoru sa voditeljicom Ureda za opće poslove SD Županije, zaključeno je kako bi 

novi naziv našeg Saveza trebao biti - „Parasportski Svez grada Splita“. Prijedlog novog naziva 

proizlazi iz činjenice da se u nazivu Saveza kroz povijest uvjek navodio pojam „grad Split“. 

Novi Statut Saveza dostavljen je članovima IO, sa svim dopunama i izmjenama. 

 Izvršni odbor je zaključio da ovakav Statut ide na usvajanje Skupštini Saveza, a potom, 

po novom Zakonu o sportu, Statut prvo ide na odobrenje IO HPO-a, temeljem čega se šalje 

Državnom uredu SD Županije. 
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ad 4. 

 Izvršni odbor zaprimio je zahtjev za prijem u članstvo pikado klub slijepih USRIDU! 

Split. Klub je osnovan 22. 12. 2022. godine, s ciljem razvoja pikada za slijepe osobe.  

Svi dokumenti su u skladu sa Statutom Saveza. 

 Izvršni odbor jednoglasno daje Prijedlog odluke Skupštini Saveza, da se Klub primi u 

članstvo. Odluku o prijemu u članstvo donosi Skupština na svojoj prvoj sjednici. 

 

ad 5. 

Stručni suradnik je prisutne upoznao sa aktivnostima članica od zadnje sjednice IO.  

KKI „Split“, u Umagu je, 14. 5. 2023. godine, obranio titulu pobjednika Hrvatskog kupa 

košarke u kolicima „Dubravka Ciliga“. U sezoni 2022./2023. godina, klub je u I. Hrvatskoj ligi 

košarke u kolicima osvojio 2. mjesto.  

Tenisač u kolicima, Sven Maretić, član TKOSI „Split 2020“ , osvojio je dvostruku titulu 

(pojedinačno i u paru) na dvoranskom prvenstvu Hrvatske tenisača u kolicima. Klub je 

organizirao 2. Međunarodni turnir tenisača u kolicima „SPLIT OPEN – 2023“, u Splitu, od 14. 

- 16. 4. 2023. godine.  

Atletičari s invaliditetom „ASK-a“ nastupili su na prvenstvu Hrvatske u paraatletici, u 

Puli, od 21. - 23. 4. 2023. godine, ove godine sa najvećim brojem sportaša (5), a izdvojili bi 

rezultat Luke Bakovića, koji je postavio novi državni rekord u disciplini kugla, kategorije F46. 

Utorak, 16. 5. 2023. godine, ostati će zlatnim slovima upisan u povijest ovog Saveza 

zbog činjrenice da se tog dana dogodilo najveće priznanje splitskim parasportašima, ne samo u 

gradu Splitu, već sigurno i prva ovakva svečanost u Hrvatskoj. 

Naime, tog dana, na Zapadnoj obali, održana je dugo očekivana svečanost otkrivanja 

ploča splitskim paraolimpijcima, osvajačima medalja na Paraolimpijskim igrama, čime su i naši 

sportaši trajno ušli u vječne legende i sportske heroje grada Splita. 

 Boćarski klub osoba s invaliditetom „Sveti Duje“ organizirao je 2. Prvenstveni turnir u 

boćanju, od 19. - 21. 5. 2023. godine, u športskoj dvorani „Bilankuša“, u Solinu. Klub je 

nastupio do sada sa rekordnih pet sportaša.  

Stolnoteniski klub „Nec“ nastupio je na Prvenstvu Hrvatske u parastolnom tenisu, od 

26. - 28. 5. 2023. godine, u Slavonskom Brodu. Klub je nastupio sa šest sportaša i osvojna je 

jedna brončana medalja  (Mladen Batinić, kategorija 3).  

Klub viseće kuglane „Split“ bio je domaćin 3. kola Ekipnog prvenstva Hrvatske u 

visećoj kuglani – regije „Zapad“, održanom 10. 6. 2023. godine, gdje je klub zauzeo drugo 

mjesto. Klub je nastupio u Šibeniku, na 4. kolu Ekipnog prvenstva, 11. 6. 2023. godine, gdje je 

zauzeo četvrto mjesto. U ukupnom poretku prvenstva – regije „Zapad“, klub je na 3. mjestu. 

 

ad 6. 

 Predsjednik je izvjestio članove o potrebi sazivanja Skupštine Saveza, zbog propisanih 

rokova za usklađivanje Statuta i ostalih akata, po novom Zakonu o sportu (članak 120.). 
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Već sada je vidljivo kašnjenje propisanih rokova, koja su posljedica kašnjenja od strane 

HPO-a, krovne organizacije koja nije na vrijeme dostavila Upute i smjernice svojim članicama. 

U diskusiji koja se razvila, zaključeno je da se ide u sazivanje samo jedne sjednice 

skupštine, jer nemamo okviran rok za dostavljanje usklađenih akata Saveza. Skupština će se 

održati po ustaljenoj praksi, do kraja godine. 

 

ad 7. 

Točku „razno“ predsjednik je otvorio informacijom o održanom 2. Humanitarnom 

teniskom turniru, organiziranom od strane Lions kluba „Marjan“, u suradnji sa Splitskim 

liječnicima tenisačima i Teniskim centrom „Firule“, dana 18. 6. 2023. godine, na teniskim 

terenima „Firule“. Sredstva prikupljena ovim humanitarnim turnirom, po želji predsjednice LC 

„Marjan“, g. Branke Polić, namjenjena su Športskom savezu osoba s invaliditetom grada Splita, 

za potrebe izrade nove Internet stranice Saveza. 

Nakon završetka turnira sa zadovoljstvom smo primili vijest da su prikupljena potrebna 

sredstva za ovu namjenu, te je firma „Webico“ iz Zagreba (koja izrađuje stranicu), u dogovoru 

sa LC „Marjan“ direktno dostavila ponude za izradu stranice, u iznosu od 1.850 eura.  

U daljnjoj diskusiji, prisutni su upoznati da će se u rujnu mjesecu organizirati 2. 

Parasportske igre mladih – Memorijal „Anto Čavar“, u Slavonskom Brodu, 16. 9. 2023. godine. 

O ostalim detaljima Memorijala, svi će biti prvodobno obaviješteni. 

Predsjednik je nakon toga želio izvjestit članove i upoznat ih sa idejom o donošenju 

odluke o raspodjeli radnog vremena Stručnom suradniku Saveza. Razlog za ovo objasnio je 

činjenicom da Stručni suradnik tijekom određenih vikenda aktivno sudjeluje u provedbi 

organizacije domaćinstava naših članica, te smatra da mu se taj rad treba priznati. Predsjednik 

je ponovio činjenicu kako u Savezu ne postoji nikakav model plaćanja prekovremenih sati, pa 

smatra da je jedino moguće eventualno taj rad pretvoriti u slobodne sate, odnosno dane.  

R. Zidar se obratio prisutnima kazavši kako ovo i nije tako jednostavo sprovesti u djelo. 

Naime, u Zakonu o radu postoje točno propisani načini i mogućnosti donošenja ovakvih odluka, 

u prvom redu i vođenja samog radnog vremena.  

Smatra nepotrebnim donošenje bilo kakve odluke o raspodjeli radnog vremena i 

naglašava kako mu je jako dobro poznata činjenica da je Stručni suradnik Saveza, g. Hrvoje 

Kujundžić, uživao, te i dalje uživa, neograničenu slobodu u svom radu i svom radnom vremenu. 

Nitko nikada nije smatrao za shodno da ga se kontrolira koliko i kada radi svoj posao za koji je 

plaćen i koliko mu za to treba vremena.  

Isto tako ističe da već neko vrijeme ima saznanje o nezadovoljstvu Hrvoja visinom svog 

osobnog dohotka, te smatra da on slobodno može donijeti novac u Savez, za povećanje svojih 

primanja, a ta mogućnost mu nikada nije i niti će biti uskraćena. Podsjeća prisutne na način 

kako se Stručni suradnik primio u Savez, odnosno na odluku koju je donijelo ovo Tijelo 

sukladno odluci 5 klubova Saveza, koji su se odrekli godišnje naknade za stručni rad, te na taj 

način osigurali odgovarajuća sredstva za Stručnog djelatnika za rad na pola radnog vremena. 
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Predsjednik smatra da je Stručni suradnik svojim radom itekako podigao nivo Saveza, 

kako u stručnom dijelu, tako u samom načinu funkcioniranja Saveza, ali isto tako smatra da 

obim poslova nije toliko opsežnan, niti zahtjeva toliku vremensku angažiranost da što bi se 

stvorilo nezadovoljstvo u visini osobnog dohotka, a posebno u traženju obračuna za 

angažiranost oko pomoći članicama na domaćinstvima državnih natjecanja.  

Na upit dali smatra da u svom radnom vremenu ima slobodnog hoda, odnosno slobode 

koja ne kontrolira niti radno vrijeme, niti obim poslova, g. Hrvoje Kujundžić odgovara da na to 

pitanje nema što za reći. 

Nakon diskusije u kojoj su sudjelovali i ostali članovi IO, predsjednik je zaključio ovu 

temu, navodeći kako do daljnjega nema posebnog obračunavanja odrađenih sati za vrijeme 

održavanja vikend domaćinstava naših članica, jer radno vrijeme se nikada nije kontroliralo, 

niti dovodilo u sumnju.  

Ukoliko se pokaže opravdanim ili potrebnim i drugačija odluka od navedene, Izvršni 

odbor Saveza donijeti će odluku koja neće biti diskriminirajuća prema Stručnom suradniku 

Saveza, g. Hrvoju Kujundžiću.  
 

Odbor je završio sa radom u 18.00 sati. 

 

                                                                                                        

 

Zapisničar:    Predsjednik Saveza: 

 

Hrvoje Kujundžić    Mijo Bakić 

 


